


Verksamhetsberättelse Visby PRO-förening 2018. 

 

 

Inledning 

 

Styrelsen vill nu här sammanfatta ännu ett fantastiskt innehållsrikt 

verksamhetsår med många olika aktiviteter. Drygt 630 personers olika 

intressen är svårt att tillgodose men vi försöker. Vårt mål är att få våra 

medlemmar att trivas och känna gemenskap. När vi har gjort våra 

marknadsundersökningar så har vi fått många bra förslag som försökt att 

genomföra. Vi vill ju försöka tillgodose intressen som passar alla åldrar och 

intressen. Ibland i större grupper ibland i mindre grupper. 

 

En innehållsrik verksamhetsberättelse kan också redovisas och det för att vi 

har så fantastiska duktiga och intresserade aktivitetsledare, mötesvärdar och 

framför allt medlemmar.  

 

 

Styrelsen för Visby PRO-förening lämnar följande berättelse för 

verksamhetsåret 2018. 

 
I styrelsen har ingått: 

Birgitta Nylund  Ordförande 

Karl-Gerhard Pettersson Kassör 

Anders Kraft  Sekreterare 

Rolf Enström  Studieorganisatör 

Sten Sandberg  Ledamot vice ordförande 

Hans Gabrielsson  Ledamot vice sekreterare 

Ulla Börjesson  Ledamot 

Tommy Johansson  Ersättare 

Sonja Tellström  Ersättare 

Annika Ågren  Ersättare 

 

Revisorer  Ersättare revisorer 

Stigh Wessman  Bertil Wizén 

Torsten Enström  Göran Nilsson 

 

Försäkringsinformatör Medlemsansvarig 

Karl-Gerhard Pettersson Karl-Gerhard Pettersson 

 

Mötesvärdar   

Hillan Lundin  Britt Andersson 

Margareta Melin  Margareta Olsson 

Bertil Wizén  Maj-Lis Torndahl 

Christina Höggren 

 

 



Studiekommitté  Resegrupp 

Rolf Enström  Stigh Wessman 

Annika Ågren  Kjell Karlsson 

Hans Gabrielsson 

    

 

PRO-kontakt 

Ulla Börjesson s.k.  Hillan Lundin 

Berit Olsson  Britt Inger Gardelin   

Margareta Olsson  Anne-Maj Thomsson   

Christina Höggren  Ulla Johansson   

Karl-Gerhard Pettersson Sven-Olof Olsson 

 

 

Fanbärare  Lotteriansvarig 

Karl-Gerhard Pettersson Eva Flodman 

Anders Kraft   

Lennart Torndahl  Trafikinformatör 

   Anders Kraft  

 

Ombud till ABF  Ombud till PRO-distriktets årsmöte 

Rolf Enström    ord Margaret Melin 

Anders Kraft                    ers Maj-Lis Torndahl 

   Anders Kraft   

 

Valberedning   

Margareta Olsson s.k. 

Bertil Wizén 

Hillan Lundin 

 

Fritidsaktiviteter  Ledare 
Boccia   Sonja Löfqvist och Kjell Karlsson 

Bowling   Nils-Arne Sörestedt 

Bondtolva   Margareta Brolin och Gunnel Kolmodin 

Bordtennis  Kjell Karlsson och Tore Johansson 

Bridge   Jan Norrby 

Gymnastik  Barbro Stenqvist 

Golf   Anders Kraft 

Handarbetsgruppen  Margaretha Melin 

Linedance   Olof Schüberg 

PRO-dans   Karl-Gerhard Pettersson 

   Lilian Söderström 

   Sven-Olov Olsson 

   Gun-Britt Andersson 

   Britt Andersson 

   Hillan Lundin 

 

Promenader  Hjördis Nilsson 

Seniordans  Wenny Wizèn 

Sånggruppen  Ingrid Lövgren 

 

 



Medlemsantalet 2018.  

Den 1 januari var vi 631 st. och 31 december 608 st. Därav 376 kvinnor och 232 män.  

Nya medlemmar under året är 55 st. Avlidit under året har 14 st. gjort. 

 

Styrelsen. 

Föreningens årsmöte hölls i Västerhejde bygdegård den 21 mars med c:a 80 medlemmar 

närvarande.  

Styrelsen har haft 10 protokollförda möten, 8 st. i ABF Stenhuggaren och 2 st. på annan 

plats.   

Styrelsen stod som värdar till en träff med nytillkomna medlemmar den 26 september i 

Kölens kvarterslokal.  22 st. medlemmar hade hörsammat vår inbjudan.  

Under Almedalsveckan var Distriktet tillbaka i ”Katträngen” på hamnen och vår förening 

ansvarade för hela tisdagens fyra pass. Under onsdagen, då det var PRO:s dag i det stora 

konferenstältet vid News 55, var vi två st. som var där ett tvåtimmarspass. De som 

jobbade tyckte det var bättre att vara tillbaka mera centralt nere i hamnen. Visserligen var 

en del av aktiviteterna som tidigare varit bort mot gamla hamnstation nedlagda så 

publikflödet var lite tunnare än tidigare år. 

Som ordinarie för distriktet i Pensionärsrådet i Region Gotland har Tommy Johansson och 

Anders Kraft fungerat, och Wenny Wizén har varit ersättare.  

 

Månadsmöten. 

Föreningen har hållit 8 möten, och där årsmötet och höstmötet har protokollsfört. Övriga 

möten har vi bara fört minnesanteckningar. Alla möten har ägt rum i Västerhejde 

bygdegård. Tyvärr har vi haft ett vikande antal mötesbesökare, kanske beroende på att vi 

får börja en timme senare på grund av att skolans elever använder bygdegården som 

matsal under tiden de renoverar deras i skolan. Och tyvärr verkar detta arbete dra ut på 

tiden. 

Styrelsen och föreningens mötesvärdar har sett till att förtäring ordnas och att själva 

lokalen dukas och återställs när mötet är slut. 

Under året har det varit föreläsare på de flesta Trivselträffarna. Bokhandlare Roland 

Salemark pratade böcker i januari. Elena Negussi från regionen var i februari och talade 

om världsarvet. 

Kristin Hjort Stenström talade om vårt behov av att röra på oss vid årsmötet i mars.  

I april hade vi bjudit politiker till paneldebatt. Fem partier hade hörsammat inbjudan.  

I oktober kom Lena di Corsi från Träningsboxen och fick hjälp av två styrelsemedlemmar 

att visa upp vad hon kan bjuda på.  

Seniordansarna hade dansuppvisning för oss, 

Handarbetsgruppen visade upp de alster som skulle auktioneras ut senare.  

 

Höstmötet i november hade vi ingen som gästade oss men i december hälsade vi Stefan 

Lindblad från Länsstyrelsen välkommen, han talade om totalförsvaret.   

Underhållning i någon form har förekommit. Jolly Bob Experience spelade för oss i 

januari.  

I april var Pilla och Leif Ohlin inbjudna och Pilla berättade valda delar från deras långa 

artistliv samt sjöng en hel del kända sånger till Leifs kompande på orgeln. Vid höstens 

första möte gästades vi av Malin Martis och Micke Åstrand som hade ett musikquiss med. 

På höstmötet underhöll Täudraget oss och i december så hade vi återigen fjärdeklassen 

från Västerhejdeskolan som spelade upp ett Luciaprogram. Sånggruppen har även varit 

flitiga och underhållit oss på ett flertal träffar. 

 



Aktiviter. 

Årets bussresa gick till norra Gotland där Bara ödekyrka och Källunge kyrka besöktes. 

Efter lunch på Klints krog på Slite golfbana besöktes Lotsbacken i Slite och färden gick 

till Röck-lingers handelsträdgård. Hellvi med Lergrav besöktes och eftermiddagskaffet, 

det medhavda, avnjöts vid Barläst. 

Två lag deltog i distriktsfinalen i PRO-vetartävling, lag 1 med Ethel Nero, Kurt Karlsson 

och Maj-Lis Torndahl vann och fick åka till Regionfinal. Då hade Ethel och Kurt 

förhinder så vi fick sända ett nykomponerat lag med Birgitta Gränsmark och Berit 

Johansson som bisittare till Maj-Lis. De gjorde bra ifrån sig men det räckte inte för att ta 

sig vidare till Riksfinal. 

 

DM i Golf gick i år på Slite och som vanligt höll sig vår förening framme, etta i både dam 

som den yngre herrklassen. Sex stycken förväntansfulla golfare åkte i väg och spelade RM 

på Lundsbrunns GK i Västergötland. Inga framskjutna placeringar dock, varken 

individuellt första dagen eller lagspelet andra dagen. 

Sånggruppen har även i år varit på en hel del äldreboende och andra ställen för att 

underhålla en stund, sammanlagt har det blivit vid tio tillfällen. Ett mycket uppskattat 

inslag på de olika ställena. De har även varit med på de mötena med 85+-arna haft, två 

stycken. 

Handarbetsgruppen slöjdar på och som vanligt hållit auktion på sina alster med Anders 

Kraft och Karl-Gerhard Pettersson som auktionist och notarie. Trots inte så god 

publikuppslutning så gav auktionen en hel del pengar, och allt blev sålt. 

I år har vi försökt förnya oss, vi hade grilleftermiddag på S Hällarna och det var 15 st. som 

njöt av förtäring och utsikt över sjön. 

En pubeftermiddag med Handsome Molly, f.d. Jolly Bob experience, föll så väl ut att vi 

gjorde repris och bjöd in Hemseorten. Ett tjugotal därifrån kom in och umgicks med oss. 

Ett fyrtiotal medlemmar första gången och drygt sjuttiotal andra gången. 

Några cykelentusiaster med Kjell-Åke Hemph i spetsen bjöd in till Cykeltramp. Första 

Trampen gick till Väskinde socken med nio deltagare och den andra till Västerhejde. Där 

var det dock bara tre entusiaster med. 

 

 

Studiebesök 5 st. med totalt 77 delt: 

Veteranbilmuséet 17 st  Kryssningskajen 20 st. 

Attendo Care 23 st.  Östra kyrkogården 7 st. 

Gotlandskorpen 10 st. 

 

Studiecirklar 16 st.: 

4 st. Bokcirklar   2 st. Folklig dans 

2 st. Sånggrupp   2 st. Handarbete 

2 st. Landskap i förändring  2 st. Linjedans 

2 st. Iphone och Ipad 

 

Aktiviteterna är fördelade på följande antal tillfällen: 

Boccia  34  Bondtolva 31 

Bridge  21  Bowling 44 

Gymnastik 24  Promenad 24 

Pensionärsdans 20  Seniordans    24 

Bordtennis 40  Linedance  25 

Golf  19  Mötesvärdar  10 



 

Dessutom har många medlemmar deltagit i olika grupper och kommittéer för att 

förbereda våra träffar. 

Totalt har vi haft 310 aktiviteter med 3870 deltagare! 

 

 

PRO-kontakt. 

Kontaktgruppen har under året haft 10 medlemmar, 8 kvinnor och 2 män. 

 

Under året har kontaktgruppen haft 5 möten då det har fördelats uppvaktningar, och  

planerats inför de träffar som anordnats för de medlemmar som fyllt åttiofem år.  

 

Gruppen håller kontakt med de medlemmar som kan ha svårt att delta i övrig verksamhet. 

Gruppen uppvaktar även de medlemmar som under året fyller åttio, åttiofem, nittio och 

nittiofem. Under året hade vi sextiofem medlemmar som uppfyllt de kriterierna. Av dessa  

har fyrtiotvå medlemmar uppvaktats med blommor. Vi respekterar de som undanber sig 

uppvaktning. 

 

I slutet av maj bjöds sextiofyra åttiofemåringar eller äldre på kaffe med hembakat bröd. 

Underhållning av föreningens sånggrupp och som vanligt blev det avslutning med grillad 

korv med bröd och övrigt tillbehör. Svajdestugan var även i år det ställe som stod för  

lokaliteterna och sin vackra omgivning. 

 

I november bjöds det på Adventskaffe i Västerhejde bygdegård. Sextiosju av våra 

medlemmar som fyllt åttiofem eller mer närvarade. Sånggruppen underhöll även här med 

sång och spex. 

Till de medlemmar som är över nittio år, under 2018 trettio stycken.  delar vi ut 

julblommor och de som var närvarande i Västerhejde fick sina blommor. 

Till de som inte hade möjlighet att närvara vid Adventskaffet åkte vi hem med blomman. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

    
 

                          AVLIDNA MEDLEMMAR 2019 

 

    Gustaf Johansson   

 

    Carl-Bertil Andersson 

 

    Ingert Mariann Jäll  

 

    Gilbert Ansin 

 

    Kerstin Åkesson   

 

    Lars-Göran Engström 

 

    Karl-Olof Stengård  

 

    Anja Wikström 

 

    Evert Ahlqvist   

 

    Bengt Ahlgren 

 

    Torsten Olofsson   

 

    Sven-Erik Pettersson 

 

    Liselott Hansson   

 

    Lennart Jäll 
 

 



 

 

  



 
 

 

 

 



 

 

 



 
 

 


